

Franckesche Stiftungen zu Halle

Historia Reformationis Ex B. D. Martini Lutheri Aliorumque fide dignorum scriptorum monumentis eruta ac digesta

Majus, Johann Heinrich

Francofvrti ad Moenvm, MDCCX.

VD18 11197102

Ad Locum XXVIII. De Coena Domini.

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

[urn:nbn:de:gbv:ha33-1-211445](https://nbn-resolving.org/urn:nbn:de:gbv:ha33-1-211445)

AD LOCUM XXVIII.
DE COENA DOMINI.

Ad p. 1216. lin. 4. à fin. §. V.

IN assert. omnium articulorum, per Bullam Leonis X. damnatorum, eadem repetit breviter, & nonnulla addidit, dicens, neminem moveri debere tyranni illius Romani & Antichristi decretis vastatoriis & impiis, quibus alteram partem Sacramenti per vim abstulerit iis, quibus Christus ipse donaverit.

Tom. II. Jen. Lat. fol. 319. b.

Ad p. 1228. ad finem Loc.

Libera sunt tempora, horæ, loci, vestes, ritus. Apud nos non peccat, qui modeste ederit & biberit ante communionem, quod & Paulus confirmat 1. Cor. XI. 21. seq. dicens: *si quis esurit, domi manducet, ut non in iudicium conveniatis ad cœnam Dominicam*, Ita Christus vesperi instituens communionem, non instituit vespeream pro communionem, nec matutinam; neque enim verbum de tempore, personis, locis, vestibus meminit.

Tom. II. Jen. Lat. fol. 555. b. 556. a.

SUPPLEMENTA

AD

TOMUM II.

AD

LOCUM I. p. 2. §. II.

Iuvabit hic inferere ALBERTI, Electoris quondam Moguntini, *Diploma Indulgentiarum*, ex Bibliotheca RUDOLPHEA Helmstadiensi à Viro celeberr. editum: tanto forte magis, quanto minus recorder Illustr. *Seckendorffium* illud in Commentarium suum regulasse.

ALBER-